
‘Protokół Nr 10/2023 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 24 października 2023 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Lista obecności w załączeniu. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

       - przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Województwu 
Zachodniopomorskiemu – druk A,  

b) w sprawie zasad przeznaczania  do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych 
w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 
gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych – druk B, 

c) w sprawie szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 
użytkowników wieczystych – druk C, 

d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2023-
2033 – druk D. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              
                                       
     
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł Szyszlak.  
Komisja przyjęła protokół nr  8 z ostatnich obrad, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 
 
Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Województwu 

Zachodniopomorskiemu – druk A,  
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 

 
b) w sprawie zasad przeznaczania  do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych 

w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 
gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych – druk B, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Beata Szulakiewicz 

 



W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie szczegółowych warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych – druk C, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Beata Szulakiewicz 

 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2023-

2033 – druk D. 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 4 (jednogłośnie). 

 

Na tym zakończono w/w punkt. 
 

Ad 3  
W sprawach różnych głos zabrali: 

J.Leszczyk – pytał co z przedsiębiorcami w Białogardzie? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że informacja w tej sprawie jest w pkt g: zawieszenie 

działalności – 20, wznowienie działalności – 10, wykreślenie – 4. 
M.Kopczyński – pytał czy nic się nie zmieniło w kwestii okien, jeśli chodzi o odpady 

budowlane? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że okno to odpady rozbiórkowe w całości. 
M.Kopczyński – pytał czy jest nadzieja na zasypanie kałuż przy placu zabaw w Parku 

Miejskim? 
Sekretarz – odpowiedział, że do piątku będzie zrobione. 
P.Szyszlak – pytał o wymianę opraw świetlnych w mieście oraz kolejność realizacji? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że miejskie są wszystkie wymienione a Zakład Energetyczny 

robi częściami. 
P.Szyszlak – pytał kto odpowiada za oświetlenie drogi 163? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że Spółka Energa a Miasto płaci za energię. 
P.Szyszlak – zwrócił uwagę, że na ścieżce Poetów wczoraj i cztery dni temu było ciemno. 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że wszystko włączono. Może była jakaś awaria? 
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 
 

 
 



Ad 4  
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1520 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 
 
 
 
 

                           Przewodniczący Komisji 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

/-/ Paweł Szyszlak 


